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DNEVNI RED 

1. Analiza sindikalne borbe za Ugljevik Istok 

2. Razno 

 

 

AD 1 Analiza sindikalne borbe za Ugljevik Istok 

 

Zoran Mićanović: Poslali smo pismo svim relevantnim činiocima, onako kako smo se 

dogovorili. Nikakvu povratnu informaciju nemamo.  

Odmah smo sve to, uključujući i zaključke postavili na sajt.  

U petak, 26.04. je zasjedao ekspertski tim, imenovan od strane direktora Preduzeća. Stevo 

Stević će nas, kao član pomenutog tima, upoznati sa sadržajem tog sastanka.  

 

Stevo Stević: U poslednjem momentu, direktor je rješenjem imenovao ekspertski tim, a 

tražili smo to još na našoj konstitutivnoj sjednici. Trebalo je da se formira još u toj prvoj 

sedmici, do sad bi njen rad bio i završen. Održali smo sastanak 26.04.2013. godine. Rudarski 

Institut iz Tuzle je iznenađen zbog čega nismo ranije uradili ovu studiju. Idriz Morankić, 

projektant i direktor Instituta, radio je projekte i na Bogutovu Selu, i na Istoku, od samog 

početka, involviran u sve aktivnosti vezane za Istok. Niko nije kompetentnije od njega za ovu 

temu. Zbog toga sam, prvi put kad mi se ukazala prilika, osporio ekspertizu prof. Kolonje kao 



2 
 

dokument, jer se on prvi put sreće sa ovim ležištem. Naši predstavnici su išli na nekoliko 

sastanka, i u Beograd, i u Banja Luku, ali nikad nisu uspjeli ni da ospore, ni da dobiju tu 

ekspertizu, pa da možemo da je razmotrimo detaljnije. Ta ekspertiza ima toliko nedostataka i 

toliko je beznačajan dokument, za ovako značajnu stvar kao što je podjela ležišta “Istok” i 

dodjelu koncesije.  

Da bi se krenulo u aktivnosti podjele ležišta, najmanje u rangu dokumenata mora da bude 

urađena studija o mogućnostima podjele ležišta. Sve je to preskočeno, a mi kaskamo i za 

njima. 

U petak smo imali sastanak, Cvjetko Stojanović je dao uvodnu riječ, jer direktor nije bio 

prisutan. 

Nismo donijeli nikakav definitivan dokument, treba dosta posla da se dođe do toga.  

Sledeći sastanak je zakazan za 8. maj.  

Donijeli smo zaključke, koji su srž sastanka: 

 1. Uvidom u dostavljenu dokumentaciju, može se konstatovati da je ZP „RiTE 

Ugljevik“ izvršila sve potrebne pripreme (istraživanja do nivoa za izradu glavnog rudarskog 

projekta, urađene pripremne radnje za otvaranje ležišta Ugljevik Istok), a sve u skladu sa 

strateškim planovima razvoja površinske eksploatacije ugljevičkog bazena uglja. 

 2. Na osnovu važeće projektne dokumentacije, preostale rezerve uglja na PK 

Bogutovo Selo su cca 15 miliona tona uglja.  

Dakle, 26 miliona uglja nije moglo biti obuhvaćeno Glavnim rudarskim projektom, jer se radi 

o geološkim rezervama. 

 3. Uvidom u prezentaciju ekspertize o procjeni rezervi uglja na PK Bogutovo Selo i 

ležištu Ugljevik Istok, uočena je ekstremna razlika u količinama uglja i otkrivke, u odnosu na 

dosadašnja studijska i projektna rješenja.   

 4. Stručni tim smatra da je ekspertiza predstavljala podlogu za donošenje rješenja i 

odluka Vlade RS, a u vezi novih granica eksploatacionih polja, koje su, sa stručnog 

stanovišta, neprirodne, obzirom da se radi o jedinstvenom ležištu Ugljevik Istok. 

 5. Neprirodna podjela ležišta na dva dijela ne omogućava racionalnu eksploataciju u 

ovako odvojenim, zasebnim cjelinama. To se, prevashodno ogleda u potrebama za velikim 

prostorom za odlaganje otkrivke. 

 6. Dokument ranga ekspertize, u skladu sa principima dobre svjetske prakse, nije 

dovoljna osnova za donošenje značajnih tehno-ekonomskih odluka.  

 7. Sve naprijed navedeno zahtjeva preispitivanje donešenih rješenja i odluka od 

strane Vlade RS, odnosno, zaustavljanje pokrenutih procesa, dok se relevantnom tehno-

ekonomskom dokumentacijom ne dokaže opravdanost. 

 8. Stručni tim predlaže Upravi Preduzeća da hitno informiše sve relevantne institucije 

RS, u cilju obustavljanja pokrenutih aktivnosti, te izradi akcioni plan, kojim bi se obezbjedili 

svi neophodni koraci, ka obezbjeđenju informacione osnove i predupredile sve negativne 

posledice koje mogu nastati realizacijom neadekvatnih tehno-ekonomskih rješenja. 

 

Definitivna odluka će biti donijeta kad završimo posao.  

I mi smo mogli da napravimo nešto ovome slično, ali nismo u rangu instituta, tako da ovo 

ima drugačiju težinu. 

Ne znam da li je Uprava sa ovim upoznala nadležne faktore, to treba provjeriti. Ako nisu, 

onda bi to trebali da uradimo mi.  
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Tomislav Benović: Ovaj dokument nam daje vjetar u leđa. Tu je sve ono o čemu mi cijelo 

vrijeme pričamo.  

Šta da činimo kada 8. maja dobijemo odluku? Naravno, ukoliko se tada donese konačna 

odluka. Imam par prijedloga. Ja bih da mi krenemo u naše aktivnosti, da se najavimo 

direktorici ili ministru. Moramo biti uporni. Da pokušamo to da učinimo, da ne trošimo ljude i 

sazivamo zborove. Već sam nekoliko puta rekao da nisam protiv zborova, ali mislim da je ovo 

bolje rješenje. Zvanično imamo dobar dokument koji smo tražili.  

 

Stevo Stević: Ova komisija i njen nalaz je prvenstveno namjenjena za stručnu upotrebu, 

Upravi i daljim organima. Mi možemo da se upoznamo s ovim i da vršimo pritisak da Uprava 

prihvati ove zaključke. Cilj svega je da se Uprava više angažuje na našoj strani, da djeluje na 

fonu protivnika podjele ležišta, da se ne bi borio Sindikat sam.  

Zamisao je da, kad se uradi definitivan nalaz, sazove sastanak ovdje, a ne da mi idemo u 

Banja Luku. Mislim da je to pravi put.  

 

Mitar Tomić: Obećano je već da će se održati sastanak. 

Mislim da bi bilo dobro da ove zaključke objavimo na oglasnim tablama.  

 

Dragan Tešić: Ne mogu se oteti utisku da smo, do sad, ovim najviše dobili, što se tiče 

stručne borbe. Moj prijedlog je da 9. ili 10. maja Uprava o tome upozna sve relevantne 

činioce, da nam Uprava bude prva instanca u prgovorima.   

 

Đokica Tomić:  Predlažem da održimo konferenciju za štampu, da obavijestimo javnost na 

vrijeme.  Uvijek možemo da platimo i da održimo konferenciju u press centru BN TV. Sajt 

nam kasni, već sam iznio tu primjedbu predsjedniku.  

Uprava je inertna, još nam nije dala ugovore sa Comsarom, iako je obećano. Imamo i 

zaključke sa tematske Skupštine opštine Ugljevik na kojima je to potvrđeno kao zaključak. 

Imamo i zaključak da će nam Opština pružiti podršku, kroz prikupljanje 3000 potpisa za 

održavanje vanredne sjednice Narodne skupštine. Ja sam tražio na sastanku od 3. aprila da 

izdejstvujemo te potpise, pa neka se priča na Narodnoj skupštini o tome. Moramo raširiti ovu 

priču. Već sam rekao, idemo i na angažovanje advokata, pa da se tuže odgovorni. Ovo je 

problem države. 

Tražim da bojkotujemo radničke sportske igre, u znak borbe za Istok. Da vidimo ko će se 

solidarisati s nama.  

Moramo nešto učiniti, ne možemo samo sjediti i pričati ovdje, ljudi su nam nezadovoljni.  

Teško je sad sazivati zborove, u toku je remont na termoelektrani.  

 

Dragan Golić: Predlažem da se Uprava obaveže da uzme aktivno učešće u realizaciji ovih 

zaključaka, jer je tim i oformljen rješenjem direktora. Ovo je izuzetan dokument, slažem se 

da trebamo o tome obavijestiti medije. 

Trebali bismo sa ovim upoznati i Sindikat SUR-a Energetike i Sindikat ERS, kao i rukovodstvo 

Elektroprivrede. Mislim da je to naš cilj.  
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Zoran Mićanović: Sledeći sastanak ćemo održati u srijedu, 8. maja, umjesto u utorak. Na 

sastanku će biti prisutni i predsjednik Sindikata Energetike, Dušan Vrhovac i predsjednik 

Sindikata ERS, Slobodan Ostojić. Možda će doći i neko od predstavnika sindikata iz regiona. 

Gospodin Vrhovac me zamolio da zakažem i sastanak sa direktorom. 

 

Dragan Babić:  Slažem se sa Đokicom.  

Ali, imam jednu bojazan, da će se ova Odluku koju je Vlada donijela 4. aprila, sprovesti u 

djelo, dok mi ovdje sjedimo i pričamo. Bojim se da do 20. maja ne bude sve gotovo.  

Naš osnovni cilj bi trebao da bude da malo alrmiramo i lokalnu zajednicu, pa bih vas zamolio 

da razmislite šta će se dogoditi ukoliko izgubimo bitku s vremenom.  

Molio bih vas da ponovo uputite hitan dopis ministru, kojim se zahtjeva obustavljanje svih 

aktivnosti vezanih za Istok. Imaćemo žestok problem sa narodom.  

 

Milenko Jović: Ne vidim da je problem da i mi, pored direktora, u svoje ime uputimo ovaj 

dokument koji je sačinio stručni tim, na sve već navedene adrese.  

I dalje ostajem pri stavu da bi bilo dobro organizovati zbor.  

Takođe, trebalo bi još danas obavijestiti Sindikat Energetike i tražiti da se i oni javno izjasne 

o tome. 

Još jedan prijedlog, možda bi sastanku sa predsjednikom Vrhovcem mogli prisustvovati i svi 

predsjednici sindikata u sastavu Energetike. Ovo je početak privatizacije ERS. To je problem 

šire zajednice i cijele Republike. 

Slažem se sa Đokicom, trebali bismo što prije organizovati konferenciju za štampu. Ostajem i 

pri prijedlogu da se pokušaju kontaktirati advokati, što prije. Vrijeme nam ističe, na kraju će 

nam ostati samo ulica.  

Juče sam došao na Rudnik, bila je prisutna RTRS, dao sam izjavu, rekao sam već sve ovo što 

sam iznio, ali ne znam koliko će se toga prikazati. 

 

Dragan Babić: Mislim da su oni došli smišljeno, postavljali su teška pitanja, kao na primjer, 

da li smo mi protiv izgradnje bloka III.  

 

Duško Radovanović: Moramo razjasniti neka pitanja. Jedna je stvar štetan ugovor koji je 

uprava potpisala sa Comsarom, u odnosu 90:10, a sasvim druga koncesija. Moje mišljenje je 

da nama ta priča oko koncesije sad najviše smeta, a imamo vremena za rasprave oko 

potpisanog Ugovora. Tu se može angažovati advokat. Ali, bitno je da imamo stručne 

argumente koji će nam omogućiti da dobijemo koncesiju. Lokalna zajednica  je, takođe, bitan 

faktor i mislim da bi što prije trebali da razgovaramo s njima.  

Još uvijek nisam za neke zborove. Bojim se i te konferencije za štampu, da li ćemo skupiti 

dovoljno novinara. Mislim da nemamo medije koji bi sve prezentovali ovako kako jeste. 

Sačekao bih da komisija završi svoj posao, pa da vidimo šta ćemo dalje.  

Slažem se sa Stevom, neophodno je da održimo sastanak ovdje, kod nas.  

 

Ivan Radovanović: Vrlo je bitno pitanje koliku snagu ima ovaj dokument. Volio bih da je 

relevantan. Koliko sam ja razumio, obavezujući je za našu Upravu, jer je ona i naručilac ovog 

posla. Smatram da sva pitanja oko Istoka trebaju da budu iznijeta u Ugljevik i da svi 

relevantni faktori treba da vode pregovore u Ugljeviku. Materija je bitna za sve, i za RS.  
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Činjenica je da nam vrijeme izmiče, a Vlada donosi pogrešne odluke. Moramo pokušati da to 

oborimo. Uslovi za dodjelu koncesije koji su objavljeni, su isfavorizovali jednu firmu i 

smatram da to nije zakonito. Predlažem da se donese odluka o konkretnim potezima kojim 

ćemo spriječiti Vladu da nastavi da donosi nakaradne odluke koje omogućavaju davanje 

koncesije nekom drugom, a ne nama.  

 

Tomislav Benović: U Zakonu o koncesijama piše da postoji mogućnost pokretanja 

upravnog postupka. Tu nam treba advokat, da nam kaže šta treba da uradimo. A što se tiče 

pokretanja pitanja o štetnosti ugovora, to možemo ostaviti za kasnije, ionako će nam reći da 

smo protiv investicije.   

Moramo biti spremni da idemo u Banja Luku, ukoliko se ne uvaži ovo do čega je došao 

ekspertski tim.  

 

Milenko Jović: Da li je Uprava podnijela zahtjev za koncesiju po novim rješenjima iz 

Službenog glasniku? 

 

Stevo Stević: Comsar je samoinicijativno podnio zahtjev za dodjelu koncesije na Istok 2. To 

je 2/3 ležišta koji smo mi okonturili za fazu II, plus Baljak. Pošto je, dakle, Comsar jedini 

samoinicijatvino podnio ponudu, dodjeljena mu je prednost koju ima po zakonu. Ne bi taj 

zahtjev ni podnio, da Vlada ne radi za njega. To je taj kriminalni dio posla.  

 

Dragan Tešić: Da nema naših ljudi odavdje, ne bi ni Vlada mogla sama.  

 

Stevo Stević: Vlada je ta koja odlučuje. Zna se ko je stariji. Očito rade na našu štetu, od 

samog početka.  

Profesor, koji nema veze sa Sindikatom, nam je rekao da su stvari odmakle daleko. Mi 

insistiramo na zaklkučku br. 8, a veliku ulogu sada ima Sindikat, tako je i profesor  rekao. On 

je akademik, nema boljeg stručnjaka od njega.  

 

Zoran Mićanović: Ovdje provejava jedan od zaključaka, da mi trebamo da šaljemo na 

određene adrese zapisnik, sa zaključcima, koje je donio stručni tim.  

 

Stevo Stević: Ako Uprava neće. Mogu da se bune, ako bude suprotno. 

 

Zoran Mićanović: Mi imamo pravo da to uradimo i mimo njih, napisaćemo propratni akt i 

poslati to. Predlažem da u toj komisiji koja će pripremiti propratni akt budu Ivan 

Radovanović, Stevo Stević i Zlatko Spasojević.  

Konferenciju za štampu ćemo održati čim se organizujemo, a prisustvovaće Mitar Tomić, 

Tomislav Benović i Stevo Stević). Za pripremu konferencije se zadužuju Đokica Tomić i 

Milenko Jović. 

Što se tiče opštinske strukture, predlažem da Milenko Jović i Dragan Babić stupe u kontakt s 

načelnikom, pa da nam prenesu informacije.  

Ukoliko se na usliše sve ove aktivnosti, onda nam ne ostaje ništa drugo osim ulice.  
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Što se tiče advokata, imamo problem što neće svako da se uzme tog posla, a i malo 

advokata ima iskustva sa radnim pravom. Zamolio bih vas da se i vi aktivirate po ovom 

pitanju, vašim privatnim vezama.  

Kad je u pitanju prijedlog Milenka Jovića da na sastanku budu prisutni predsjednici svih 

sindikata, mislim da za to nema potrebe. Svi oni imaju svoje probleme.  

 

Milenko Jović: Trebalo bi bar zamoliti Sindikat Energetike da se oglase po pitanju ovih 

zaključaka, jer oni predstavljaju i nas. Ako se ne oglase, onda bar imamo dokaz das mi ih 

obavijestili. 

 

Stevo Stević: Ne znam šta imamo od toga. 

 

Zoran Mićanović: Morate shvatiti da smo mi ovdje sami. S druge strane, nismo ni tako 

zanimljivi, budimo realni. Gacko ima svoje probleme, Višegrad svoje, itd. Slažem se da treba 

raditi na animaciji, ali evo, poslali smo im otvoreno pismo, niko se nije ni oglasio povodom 

toga.  

 

Ljubomir Marković: Čuo sam da je baš na taj način i tekla diskusija na sastanku u 

Sindikatu Energetike.  

 

Stevo Stević: Još jednom ponavljam da se ne slažem da ovo šaljemo bez znanja Uprave. 

Moramo provjeriti da li su oni ispunili ovaj 8. Zaključak, ili nisu. Dok ne budemo svi zajedno, 

ne možemo ništa učiniti.  

 

Zoran Mićanović: Ne vidim da je to neki problem, prvo ćemo Upravu i upoznati s tim.  

 

Stevo Stević: Mislim da se sa ovim treba izaći i na informativni zbor pred radnike. Na tom 

zboru bismo mogli da donesemo neku odluku kojom će se tražiti poništavanje svih rješenja i 

odluka vezanih za Istok, a u duhu nalaza stručne komisije. To do sada nismo podnijeli ni mi, 

ni Uprava. Druga stvar, na tom zboru bi Uprava trebala da podnese svoj izvještaj o radu po 

pitanju Istoka., kao i procjenu trenutne situacije na Istok.  

 

Zoran Mićanović: Slažem se oko radikalizacije cijele priče, ali, predložio sam komisju, koja 

će napraviti dokument koji ćemo sutra poslati. Ne vidim zbog čega sjedimo ovdje, ako ne 

možemo to da uradimo.  

 

Mitar Tomić: Ovo je samo početak rada komisije, ne zanm da li je neophodno da ih svaki 

put obavještavamo o tome šta se radilo.  

Imam pitanje zbog čega nije bio prisutan prof. Božo Kolonja? 

 

Stevo Stević: Bio je na službenom putu, a i izjasnio se da će učestvovati u radu komisjie, 

ukoliko pismenim putem dobije dozvolu za to.  

Mi, kao Sindikat, samo trebamo da se izjasnimo o ovom dokumentu, ne i da ga usvajamo. 
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Tomislav Benović: Ne razumijem zbog čega je smetnja da i mi pošaljemo ovaj akt, i u 

slučaju da ga je Uprava već poslala.  

 

Stevo Stević: Još jednom predlažem održavanje informativnog zbora, na kome će biti 

zahtjevano od Vlade da poništi sve akte vezane za Istok. 

 

Dragan Golić: To je već traženo. 

Zamjeram komisiji zbog čega nije upisala ko je odsutan sa sastanka.  

 

Zoran Mićanović: Ja imam svoj metod rada i ne pada mi na pamet da svaki trenutak trčim 

kod direktora. Mislim da korektno radim. Imenovali smo komisiju, sve što napišete, uradite.  

 

Stevo Stević: Ne želim da idem bez predsjednika. 

 

Zoran Mićanović: Ja ne želim da idem. Komisija koju smo imenovali za izradu propratnog 

akta, neka ide, ako hoće. 

 

Milenko Jović: Nećemo ništa dobiti nikakvim podjelama. Cilj je samo da vidimo da li je 

direktor slao dalje ovaj izvještaj, ako nije da šaljemo mi.  

 

Zoran Mićanović: Nema nikakve podjele, samo treba da se naučimo sistematičnosti. Ne 

može samo predsjednik raditi. Ja ću potpisati to što ćete vi napisati, to nije sporno. Ali, ne 

možemo ovdje da se dogovaramo, pa samo ja ostanem na kraju da radim.  

 

Milenko Jović: Sa kojim prijedlogom mi idemo kod načelnika?  

 

Zoran Mićanović: Predlažem da odete sa zaključcima, otvorenim pismom i zapisnikom, pa 

da vidite njihovo mišljenje i kakav stav zauzimaju.  

Dok mi nastavljamo sa radom, ekipa koju smo imenovali može da ode kod direktora.  

 

Mitar Tomić: Po mom mišljenju, nepotrebno je organizovati zbor samo da bi se pročitao 

ovaj akt. Možemo izaći pred smjenu, pa informisati radnike, nekoliko članova odbora, ili 

objaviti na oglasnoj table, ali nema potrebe za održavanjem zbora.  

 

Milenko Jović: Ja sam juče već informisao radnike u svojoj smjeni o sadržaju ovog akta. 

Mala zamjerka predsjedniku, mislim da je neophodno da izađete pred radnike, bar na pola 

sata, očekuju vas radnici na nekom informativnom razgovoru.  

 

Zoran Mićanović: Slažem se, ne bježim od toga. Molim i ostale članove Sindikalnog odbora 

da preuzmu tu odgovornost. Nije problem, čim se ukaže prilika, ali morate i vi da shvatite da 

ni ja ne mogu da postignem sve.  

 

Dragan Golić: Zborovanje treba izbjegavati, osim kada se ima reći nešto konkretno i jako 

bitno. Objavljujemo odluke na tablama, imamo “Sindikalac” i sajt, mislim da je to dovoljno.  
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AD 2 Razno 

 

 Isporuka uglja 

Zoran Mićanović: Zamolio bih Ljubomira Markovića, ako prihvata, da bude zadužen kao 

koordinator u ovoj priči, da prati aktivnosti oko isporuke uglja. 

Kao i do sada, odbijaće se od plate od maja, zaključno sa 31.12. 

 

 Komisija za sport i rekreaciju 

Mitar Tomić: Komisija je pomoćno tijelo Sindikalnog odbora i smatram da ne može da radi 

kako hoće. Već su odabrali lica koja će biti zadužena za pojedine sportove. Radnici se bune 

zbog takvog izbora, do sada su se prijavljivali zainteresovani, pa je Komisija birala ko će biti 

zadužen za koji sport. Sada su izabrali koga oni hoće, mislim da to nije u redu.  

 

 Problem sa klimama na Rudniku 

Mitar Tomić: Na Rudniku se već ne može raditi, jer ne rade klime u kabinama. U bageru se 

može izdržati dva sata, ja više od toga neću raditi u takvim uslovima. Kažu da ekipa koja je 

zadužena za održavanje ne može da stigne sve da uradi. Trebali su to da počnu još prije 15 

dana, da ne dolazimo u ovakve situacije. Neka rade i praznicima, ako treba, temperatura u 

kabini je 50 stepeni, ako je napolju 30.  

 

Radovan Cvijetinović: Problem je u tome što klime nisu mogle da budu ispitivane dok je 

temperature bila ispod 15 stepeni, a i imamo samo dva čovjeka koja to rade. 

 

Milenko Jović: Ja sam napomenuo na prošlom sastanku da je problem nedostatak radne 

snage. Zbog toga vas još jednom molim da insistiramo na obnovi radne snage. Takođe, 

rukovodioci treba da dosledno postavljaju radnike da rade ono za šta su i primljeni. 

Još jednom skrećem pažnju i na problem sa koeficijentima, oko stimulacije i oko narušavanja 

Kolektivnog ugovora. Pojedinci su zadovoljni koeficijentima i nije ih briga za ostale. Razlike u 

platama su velike. Moramo pokušati da popravimo stanje radnika u proizvodnji.  

 

 Prodaja sekundarnih sirovina 

Dragan Babić: Imamo problem sa prodajom sekundarnih sirovina, jer nemamo nikog u 

prvoj smjeni ko je zadužen za prodaju. Da li postoji mogućnost da se uključi neko iz prve 

smjene, naknadno, u Odbor?  

 

Zoran Mićanović: Planirali smo sastanak sa predsjednicima svih odbora, u srijedu. 

Informisaće nas kako idu aktivnosti, dokle se stiglo, koji su problem, pa da raspravimo s 

njima oko toga.  

Što se tiče klima, pretpostavljam da je stvar u nivou rukovođenja tim stvarima. Možemo 

sugerisati na koji se način to može riješiti, pismenim putem.  

Milenko Jović je sad pokrenuo lavinu aktivnosti, ima tu dosta posla, moramo biti realni u 

svojim aktivnostima. 

 

Mitar Tomić: Samo sam predložio da ekipa radi i preko praznika, jer je 10 dana 

temperature preko 30 stepeni. Konačno su nas poslušali da angažuju radnike koji će biti 
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zaposleni ovdje, a ne da nam se dešava kao prošle godine, da firma koja je angažovana za 

održavanje klima ode na godišnji odmor cijeli avgust.  

 

Pružanje novčane pomoći licima van firme 

Mitar Tomić: Moramo pokušati da riješimo ovo pitanje, rednici komentarišu da bismo trebali 

davati ovakvu pomoć u opravdanim slučajevima. Mislim da ne trebamo biti toliko zatvoreni. 

Možda bismo mogli detaljno da se informišemo oko pojedinih slučajeva, pa da pomognemo 

kada je pomoć opravdana. Imamo i planirana sredstva za ta davanja.  

 

Zoran Mićanović: Branko Đurđević I ja smo napravili nacrt finansijskog plana za 2013. 

godinu, koji treba da ide pred Skupštinu. Dobićete svi taj nacrt na uvid, da pogledate, 

dopunite, itd. Imamo stavku koja se odnosi i na davanja izvan firme, stavili smo upitnik 

pored te stavke, pa ćemo u narednom period usaglasiti stanovišta po tom pitanju. 

 

 

Ivan Radovanović: Klime nisu jedini problem koji ometa normalne uslove za rad. Molio bih 

Vas da ponovo tražite od direktora da dopuni komisiju od 3 člana, da proširi Odbor za zaštitu 

i zdravlje, da bi mogli da radimo kao tim. Direktor bi trebao da imenuje lica koja su zadužena 

za zaštitu i zdravlje, to bi trebali da budu rukovodioci ili neka druga lica koja se bave zaštitom 

na radu, pa da odbor može po podružnicama uočavati nedostatke i predlagati mjere. Krajnje 

je vrijeme da ovaj Odbor bude formiran. Sve drugo nema snagu, ni pravi put.  

 

Zoran Mićanović: Molim vas, radi operativnosti, za naredni period, ukoliko imate neke 

prijedloge, da mi to dostavite prije sastanka, kako bih mogao da reagujem i da vas 

informišem na sastanku. Podnesite prijedloge u pisanoj formi.  

 

Đokica Tomić: Predložio sam bojkot radničkih sportskih igara, nismo glasali o tome.  

 

Zoran Mićanović: Ostavio bih to za sledeći put, ako se slažete. Da prvo održimo sastanak 

sa predsjednicima odbora. Ne smijemo dozvoliti da život zamre. Za bojkot igara uvijek ima 

vremena, nećemo zakasniti.  

 

Đokica Tomić: Trebalo bi se to uraditi na vrijeme, kako bi i drugi znali za naš bojkot.  

 

 

Milenko Jović: Želim da dodam, vezano za davanje pomoći, da sam ja za radikalizaciju tih 

davanja, jer ko zna šta nas sve čeka u budućnosti. Treba uzimati u obzir samo teške bolesti i 

smrtne slučajeve, u okviru Preduzeća. 

 

Mitar Tomić: To neće naići na odobravanje. Imamo mi pomoć za radnike i preko Fonda 

solidarnosti. Pojedinačnim slučajevima treba pomoći, ne možemo biti toliko zatvoreni. 

 

 

Dragan Tešić: Pošto smo bili kod direktora, želim da vam prenesem šta smo razgovarali. 

Čitali smo dopis direktora koji je poslao Ministarstvu. U jednoj alineji je rečeno da smo mi 
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uložili u Istok II, da struka traba da kaže konačnu riječ. Međutim, juče su direktor, Cvjetko 

Stojanović i Relja Dragić, ponovo išli na sastanak u Beograd, kod profesora Kolonje. Prema 

riječima direktora, profesor je njih ubijedio da ima 40 miliona tona uglja za fazu I. Problem je 

što na sastanku nije bila prisutna druga strana. Ja sam mu rekao da je akademik radio u 

ekspertskom timu iučestvovao u pravljenju zaključaka koji to osporavaju. Mislim da smo mi u 

pravu. Rekli smo direktoru da će biti problema, narod je naelektrisan, nećemo to moći 

kontrolisati. Stekao sam dojam da on gori na dvije vatre.  

 

Tomislav Benović: Direktor kaže da je profesor Kolonja pobio strukom naše stručnjake koji 

su bili na sastanku u Beogradu. Garantuje da na Istoku 1 ima dovoljno uglja za našu fazu. 

Unio je sve bušotine koje smo mi istraživali. Profesor nije htio da dođe na sastanak 

ekspertskog tima, jer je njega angažovalo Ministarstvo. Ukoliko mu oni nalože da učestvuje u 

radu komisije, on će doći.  

 

Dragan Tešić: Neka ekspertski tim sada uradi dokumentaciju, pa ćemo vidjeti šta dalje.  

 

Zoran Mićanović: Predlažem, ponovo, da u ime Sindikalnog odbora, ekipa koju smo 

izabrali, napiše propratno pismo i pošalje ga zajedno sa ovim zapisnikom stručnog tima, svim 

relevantnim faktorima. Osvrnućemo se na zaključak koji smo ranije dostavili. Držim se 

principa da se u Ugljeviku mora održati sastanak, a ne u Beogradu. Imamo naš slijed 

događaja i vidjećemo šta će biti. 

 

 

 

Sastanak završen u 10:20 časova. 

 

        P R E D S J E D N I K 

 

              Zoran Mićanović, dipl. inž. rudarstva  


